
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 14

Er ministeren enig i, at det helhedsindtryk man som læser af artiklerne i Ekstra Bladet får

af sagen om håndtering af inventar på asylcentre er, at en eller flere ansvarlige personer

har malket de offentlige kasser godt og grundigt, og har undladt at sætte spor ved ikke at

have noget på skrift, og vil ministeren undersøge nærmere, om ikke det forhold i sig selv

kan retsforfølges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Kjærsgaard (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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